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Medborgarförslag om fler papperskorgar vid Lugnets terrass, 
Sickla Udde  

Svar på medborgarförslag 

Förvaltningens förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.  

Sammanfattning 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
placera ut fler papperskorgar vid Lugnets terrass under sommaren.   

Stadsdelsförvaltningen tackar för förslaget som syftar till att 
förbättra skräphanteringen vid Lugnets terrass i Hammarby sjöstad.  

Förvaltningen arbetar kontinuerligt med att se över skräpkorgars 
placering och antal för att underlätta för invånare och besökare att 
slänga sitt skräp och därmed minska nedskräpningen. 

På de platser inom stadsdelsområdet där det är ett högt besökstryck 
under sommarhalvåret förstärker förvaltningen med tillfälliga 
skräpkorgar. Till sommaren 2025 kommer förvaltningen att se över 
antalet skräpkorgar på Lugnets terrass.   

Bakgrund 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
placera ut fler skräpkorgar vid Lugnets terrass under sommaren. 
Stadsdelsnämnden beslutade vid nämndsammanträdet den 13 juni 
2024 att ge förvaltningen i uppdrag att bereda medborgarförslaget. 
Medborgarförslaget bifogas som bilaga till tjänsteutlåtandet.  

Ärendet 
I medborgarförslaget framför förslagsställaren att det är många 
människor som besöker bryggan vid Lugnets terrass varje sommar. 
Många har med sig hämtmat i kartonger och skräpkorgarna på 
platsen räcker inte till. Skräpet drar till sig fåglar och skapar oreda. 
Förslagsställaren har skickat med en bild på en överfull skräpkorg 
vid Lugnets terrass, tagen i maj 2024.  

Handläggare
Fredrika Orefelt
     

Till
Södermalms stadsdelsnämnd 
17 oktober 2024

Södermalms stadsdelsförvaltning
Stadsmiljöenheten
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Förslagsställaren föreslår att 2-3 extra skräpkorgar ställs ut på 
platsen under sommartid, förslagsvis under perioden maj till 
september.  

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av stadsmiljöenheten inom Södermalms 
stadsdelsförvaltning. Ärendet har behandlats av förvaltningsgruppen 
och pensionärsrådet den 7 oktober 2024.  

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Stadsdelsförvaltningen tackar för medborgarförslaget som syftar till 
att förbättra skräphanteringen vid Lugnets terrass i Hammarby 
sjöstad.  

Vid Lugnets terrass finns idag både vanliga skräpkorgar och 
kapacitetsstarka skräpkorgar som är solcellskomprimerande. Dessa 
skräpkorgar komprimerar skräpet vilket gör att dessa kan ta omhand 
en större volym skräp jämfört med en vanlig skräpkorg.  

Förvaltningen arbetar kontinuerligt med att se över skräpkorgars 
placering och antal för att underlätta för invånare och besökare att 
slänga sitt skräp och därmed minska nedskräpningen. 

På de platser inom stadsdelsområdet där det är ett högt besökstryck 
under sommarhalvåret förstärker förvaltningen med tillfälliga 
skräpkorgar. Till sommaren 2025 kommer förvaltningen att se över 
antalet skräpkorgar på Lugnets terrass.   

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden överlämnar detta 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.  

 

Expedieras till 
Förslagslämnaren.  

   
Alexandra Wynn  Klicka och skriv namn 
Stadsdelsdirektör  Klicka och skriv titel 
Södermalms 
stadsdelsförvaltning 

 Klicka och skriv förvaltning 

 

Bilagor 
Medborgarförslaget. 
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